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Tid: Tisdagen den 21 oktober  kl. 17.30–17.38 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

 

Justerat : 2014-10-23 
 

Emilia Bjuggren Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Billy Östh (M) 

 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)  ordförande 

Billy Östh (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jennie Hansson Åkerlind (S) 

  

Ersättare: 
Carl Rönnow (M) Tjänstgörande ersättare för (M)   

Bo Sundin (M) Tjänstgörande ersättare för (M)     

Anna Rosén (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)  Tjänstgörande ersättare  

Fredrik Ståhl (S) Tjänstgörande ersättare för (V) 

Marie Åberg (S) 

Axel Nekham (MP) Tjänstgörande ersättare för (MP) 
 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 
 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administrativ assistent. 
 

Förhindrade att närvara 
Jari Visshed (S) ledamot 

Mehdi Oguzsoy (V) ledamot 

Emil Johansson (S) ersättare 

Andreas Berglöf (M) ersättare 

Gulan Avci (FP) ersättare 

 

 



Protokollsutdrag från Idrottsnämndens sammanträde 2014-10-21 

 

§ 112   Skrivelse om Kanalplan: Arena för allsvensk damfotboll 

Skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S), Axel Nekham (MP)   

Dnr 412-964-2014 

 

BESLUT 
 

Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att förbereda de underlag som 

krävs för att idrottsnämnden ska kunna fatta beslut om en anpassning av Kanalplan 

så snart som möjligt. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till skrivelsen från (S) och (MP). 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt Socialdemokraternas, Vänsterpartiets och Miljöpartiets förslag 

till beslut. 

 

Skrivelse om Kanalplan: Arena för allsvensk damfotboll 

Fotbollen är idag Sveriges största idrott, bland flickor och bland pojkar. Staden ska arbeta för 

att uppnå jämställda förutsättningar för stockholmarna att utöva idrott. I detta ingår att ge 

damfotbollen samma möjligheter att utövas som herrfotbollen. Från och med 2014 börjar de 

nya arenakraven att gälla för lagen i damallsvenskan, självklart måste även Stockholms 

damlag ha ändamålsenliga planer att spela sina matcher på.  

En vass spets, som fungerar som förebild, är ett sätt att öka bredden eftersom sportens attrakti-

vitet ökar. Sverige har redan idag ett av världens bästa damlandslag i fotboll och fler och fler 

följer lagets tävlingsmatcher hemma från soffan. Allsvenskan är världens näst bästa liga och 

intresset för fotbollen växer även här hemma. 

 

Varken Djurgårdens eller Hammarbys damlag har, liksom Brommapojkarnas herrlag, samma 

publiktryck som Djurgårdens eller Hammarbys herrlag. Det är istället lag med en lokal 

förankring i delar av staden och därför är det viktigt att det är enkelt och nära för lagets 

supportrar och ungdomsspelare att ta sig till lagens matcher.  

 

Vi anser att det är en viktig fråga, såväl verksamhetsmässigt som principiellt, att arenorna för 

damfotbollen kommer till stånd. På samma sätt som idrottsförvaltningen fått medel att 

anpassa Grimsta för Brommapojkarnas herrlags räkning måste idrottsförvaltningen få medel 

för att anpassa Kanalplan för allsvenskt spel.  

 

Nu finns en klar majoritet för detta i idrottsnämnden och vi vill därför ge förvaltningen i upp-

drag att förbereda de underlag som krävs för att idrottsnämnden ska kunna fatta beslut om en 

anpassning av Kanalplan så snart som möjligt. 

 

 

  
Vid protokollet     Erik Odenlid 

           Nämndsekreterare 


